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متن پرسش

با سلام و احترام عرض خدا قوت: من متاسفانه با اتفاقات اخیر خیلی یکه خوردم و شوکه شدم. انگار

تمام تفکرات و زاویه دیدم بهم ریخت. فشار روانی بسیاری بابت اتفاقات اخیر روی بنده بود. در حدی

که خانواده متوجه این ایجاد ناامیدی و بهت در من شده بودند. تا حدی که توان پیگیری و حجم زیاد

اخبار را نداشتم وخودم را از فضای مجازی حذف کردم. تا بتوانم به آرامش نسبی برگردم. باید چکار کنم

تا بتوانم به این ناامیدی و ترس بسیار غلبه کنم؟ چگونه میتوانم انسان قوی باشم و اینقدر ترس و

یاس نداشته باشم؟ دوست ندارم از منزل خارج شوم. عذاب وجدان دارم درست زمانی که باید از

انقلاب دفاع کنم به گوشه ای خزیده ام و به امور همیشگی و عادی زندگیم مشغولم و وانمود میکنم

اتفاقی نیفتاده!! سپاسگزارم

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: توجه داشته باشید که بالاخره جنگی است که بین جبهه حق و باطل صورت

گرفته. با این تفاوت که جبهه باطل سعی کرده در این مورد سربازان خود را از درون جبهه ما بگیرد،

غافل از آنکه سنت الهی چنین اقتضاء میکند که هر حیله دشمن را علیه او به کار میبرد زیرا حضرت

حق «خیر الماکرین» است به همین جهت جناب سردار سلامی به خوبی فرمودند که با همین جوانان

که به زعم دشمن مقابل نظام هستند، به جنگ استکبار میروند. زیرا کافی است این جوانان متوجه

شوند چه فریبهای بزرگی به آنها داده شده است. در راستای توجه به سنن الهی خوب است به سه

جلسه آخر بحثی که تحت عنوان: «ای هشام» شده است و در سایت به آدرس زیر میباشد، رجوع
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